



Weltkongress Gebäudegrün

World Congress of  
Building Greening

[www.bugg-congress2020.com](http://www.bugg-congress2020.com)

## **Information about the speaker / Informationen zum Referenten**

---

**Speaker / Referent** Klaus Burger

**Vita / Vita** Klaus Burger had several positions with ILD Deutschland GmbH since 1996. He is CEO of ProtectSys GmbH which develops and markets Monitoring Systems for flat roofs. As CEO of ILD Klaus used to be in the board of FBB (now BuGG), and active at WGIN (World Green Infrastructure Network).

He is also founding member of QVSD. ILD and ProtectSys are founding members of DFLM (German Association for Leak Detection and Monitoring of Flat Roof Waterproofing Systems).

Klaus Burger ist seit 1996 für die ILD Deutschland GmbH in verschiedenen Positionen tätig. Er fungiert als Geschäftsführer der ProtectSys GmbH, die Monitoring Systeme für den Flachdachbereich entwickelt und vermarktet.

Als Geschäftsführer ILD war Herr Burger im Vorstand der FBB (heute BuGG) tätig, sowie im WGIN (World Green Infrastructure Network) und ist Gründungsmitglied des QVSD.

ILD and ProtectSys are founding members of DFLM (Deutscher Fachverband für Leckortung und Monitoring von Abdichtungssystemen).

**Contact data / Kontaktdaten** DFLM Deutscher Fachverband Leckortung und Monitoring von Abdichtungssystemen e.V.  
Kurfürstendamm 226  
10719 Berlin